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Remiss-svar angående Trafikverkets dokument ”Verksamhetsstyrning med 

kvalitetsavgifter”. 

 

 

 

Vi har tagit del av Trafikverkets förslag och lämnar härmed följande synpunkt. 

Vi bedömer det så att våra medlemsföreningars verksamhet på Trafikverkets infrastruktur 

inte berörs av detta förslag. Detta antagande baserar vi på att vi är befriade från banavgifter 

i de fall vi utnyttjar Adhoc kapacitet. Det logiska vore därför att även i detta fall följa den 

inslagna linjen. 

Skulle så icke vara fallet önskar vi att Ni skyndsamt kontaktar oss. 

 

 

 

Med vänlig hälsning 

 

Jonas Svartlok 

Ordförande, Järnvägshistoriska riksförbundet 

076-760 15 64 

jonas.svartlok@jhrf.se 


